
Motion till Brf Holmens årsstämman i maj 2017 
 
 
 
Mötesordförande vid föreningens årsstämmor 
 
 
Under mina år som boende och medlem i föreningen har frågan om vem som ska vara 
ordförande på årsstämman varit föremål för diskussion vid ett antal tillfällen. De första åren 
var det styrelsens ordförande som också var ordförande vid årsstämman varefter vi hade några 
år med en särskilt vald ordförande vid stämman. Förra året var det tillbaka till att styrelsens 
ordförande valdes som ordförande vid årsstämman. 
 
Jag tycker att det är viktigt att vi i föreningen bestämmer oss för en ordning med att ha en en 
särskilt vald stämmordförande. Det är inte bra att styrelsens ordförande har dubbla rollen att 
både förklara och försvara styrelsen och samtidigt ha en neutral roll i ledningen av mötet och 
fördela ordet. Många föreningar, både bostadsrättsföreningar och andra, väljer av denna 
anledning att ha en särskilt vald ordförande vid sina årsmöten, antingen någon medlem som 
inte är med i styrelsen eller någon utomstående. Jag ser det som en riktig och bra ordning. 
 
Jag föreslår att årsstäman beslutar 
 
att inom föreningen tillämpa ordningen att årsstämmorna ska ledas av en särskilt vald 
ordförande som inte ingår i styrelsen. 
 
 
Hammarby Sjöstad den 22 april 2017 
 
 
Leif Svensson 
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